
 

 

 

 

 

 

Zápis z jednání  
Exekutivy 

Českého svazu házené č. 28 
 

 

 

 

 

 

 

 

31.10.2015 
Olomouc 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________________________________________________________ 

 
 

Přítomni: A.Pospíšil, L.Adámek, M.Barda, M.Bartoň, P.Novák,  
 

Hosté: 
 
 
Omluven: 

R.Miček, předeseda Rady ČSH 
J.Konečný, sekretariát ČSH  
 
J.Skácel, předseda OKK ČSH 
 

Trvání: zahájení jednání:   15:00 
ukončení jednání:  17:40 
 

  



 

Program jednání 
 

1 Kontrola plnění úkolů                                         

2 Zásady pro volby Exekutivy na konferenci 2016 

3 Zásady vzdělávání trenérů 

4 Další kroky a úkoly Exekutivy v období do mimořádné konference 

5 Příprava konference 2016 

6 Příprava rozpočtu 2016 

7 Narovnání smlouvy se SIM 

8 CS Handball: sbírka listin, schválení účetní uzávěrky 

9 

Různé 
- rozšíření lektorského sboru TMK 
- rozpočet časopisu Handball plus a jeho další vydávání 
- schválení akce RD juniorů - 2 přátelská utkání na Slovensku 

   
 

 

 

 

1 Kontrola plnění úkolů 

 Neproběhla, nejsou evidovány žádné formálně uložené úkoly po termínu plnění. 
 

 

Projednávaná témata 
 

2 Zásady pro volby Exekutivy na konferenci 2016  

 
 

závěry 

 

Exekutiva zapracovala do textu jednotlivé parametry prodiskutované na předchozím 
jednání Rady ČSH. Následně Exekutiva schválila „Zásady sestavení Exekutivy ČSH na 
období 2016-2020“, které obsahují pravidla registrace a výběru kandidátů. 
 

Dále Exekutiva schválila návrh „Volebního řádu“, jehož finální schválení pro samotnou 
realizaci voleb provede konference. 
J.Konečný zajistí distribuci materiálů členům Rady a KSH nejpozději 4.11.2015 

 

 

 

 

 

3 Zásady vzdělávání trenérů 

závěry 

 

V návaznosti na úpravu Licenčního řádu schválenou Radou ČSH projednala Exekutiva 

návrh zapracování kreditního systému dalšího vzdělávání trenérů do příslušných zásad. 

Exekutiva schválila nové znění Zásad licencování trenérů ČSH. 

 
 

 

4 Další kroky a úkoly Exekutivy v období do mimořádné konference 
 

 
závěr 

 

 

A.Pospíšil, L.Adámek a P.Novák prodiskutovali plán dovolené a pracovní náplň  

R.Bendla a možnosti účasti zástupců Exekutivy na poradách sekretariátu ČSH. 

Na vyžádání A.Pospíšila proběhne příští porada sekretariátu ve středu 11.11. v 10:30. 

A.Pospíšil nebo jiný určený člen Exekutivy se sejde s R.Bendlem a J.Svitákem ještě 

před tímto termínem. 
.¨ 
 



5 Příprava konference 2016 
 
 

závěry 

Exekutiva rozhodla o místu konání mimořádné konference, která se uskuteční v sobotu 

6.2.2016 v Olomouci. 

A.Pospíšil bude kontaktovat představitele Olomouckého KSH pro doporučení vhodného 

zařízení. 

 

 

 

6 Příprava rozpočtu 2016 
 

závěr 

 

Exekutiva konstatovala, že její členové aktuálně nemají v ruce dostatek podkladů pro 

přípravu příjmové strany rozpočtu ČSH na rok 2016. 
 

 

 
 

7 Narovnání smlouvy se SportInvest Marketing Group 
 
 
 

závěry 
 

 

A.Pospíšil informoval o připraveném návrhu dohody mezi CS Handball a SIM Group na 

vypořádání pohledávek a závazků ze smlouvy. ČSH by měl v několika splátkách získat 

celé původně plánované plnění. Samotný text dohody obdrželi členové Exekutivy 30.10.  

Exekutiva schválila dosavadní postup a pověřila A.Pospíšila a J.Svitáka podpisem 

dohody se SIM Group v co možná nejkratším termínu. 
 

 

 

 

8 CS Handball: sbírka listin, schválení účetní uzávěrky 
 
 
 
 

závěry 

 

L.Adámek navrhl zvážit zdvojení jednatelství ve společnosti CS Handball. 

P.Novák uvedl, že je nezbytné změnit zakladatelskou listinu společnosti CS Handball a 

v obecnějším pohledu řešit, kdo bude mít v ČSH na starosti marketing. 

Exekutiva nechce ponechat v CS Handball žádné formální závazky, které by muselo 

následně řešit nové vedení svazu. 

V průběhu října nedošlo k žádnému jednání členů Exekutivy s J.Svitákem, jednatelem 

CS Handball. 

Exekutiva si vyžádá předložení rozvahy, výsledovky, přílohy k uzávěrce a výpisu hlavní 

knihy společnosti CS Handball k ukončenému fiskálnímu roku. 
 

 
 

 

9 Různé 
 
 
 
 
 
 

závěry 

a) Exekutiva vzala na vědomí odstoupení L.Šrámkové ke dni 31.10.2015. 

b) Na návrh M.Bardy schválila Exekutiva rozšíření lektorského sboru v trenérsko-

metodické odbornosti o tyto experty: Augustýn Tomáš, Fabíková Lucie, Filip Jan, 

Hapková Ilona, Řezníčková Andrea, Václavek Ondřej.  

Příslušnou úpravu textu Zásad provede J.Konečný. 

c) Rozpočet a další vydávání časopisu HandballPlus: A.Pospíšil informoval o svých 

opakovaných kontaktech s redaktorem p.Válkem. Exekutiva považuje za vhodné 

nadále vydávat časopis i v tištěné verzi; frekvence, rozsah a technická kvalita 

časopisu budou ještě diskutovány. J.Konečný připomněl očekávané výrazné 

zlepšení datové základny pro elektronickou distribuci v souvislosti s implementací 

karet Handball Alive. 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

závěry 

d) L.Adámek informoval o nabídce SZH na odehrání 2 přátelských utkání RD juniorů 

v oblasti Bratislavy ve dnech 28-30.prosince 2015. Akce jde nad rámec rozpočtu a 

náklady včetně 3 tréninkových jednotek jsou odhadnuty na 85.000 Kč. Exekutiva 

schválila dodatečné zařazení akce do plánu reprezentace s finančním limitem 

85.000 Kč. 

e) Exekutiva projednala dopis, který zaslal p.Jiří Bareš prezidentovi ČSH se žádostí, 

aby Exekutiva změnila jeho disciplinární trest (J.Bareš byl v listopadu 2014 vyloučen 

z ČSH za násilnou inzultaci rozhodčího ve funkci trenéra při utkání 1.ligy). Exekutiva 

nemá v dané věci žádné kompetence; navíc trest již byl vykonán a evidentně ho 

nelze měnit či nahradit jiným, lhůta pro případné odvolání již dávno uplynula. 

Případná žádost p.Bareše o novou registraci v ČSH bude řešena standardně dle 

platných předpisů. Odpověď p.Barešovi zajistí A.Pospíšil. 

f) Exekutiva dále obdržela odvolání klubu Talent Plzeň proti kontumaci utkání 1. ligy 

mladšího dorostu na základě porušení pravidla o omezení startu hráče během 48 

hodin. Členové Exekutivy vysvětlili R.Mičkovi jako zástupci klubu, že Exekutiva není 

odvolacím orgánem. Exekutiva odmítla materiál projednat, odvolání bude předáno 

k řešení OKK ČSH. 

g) Oblast RHC: M.Barda informoval přítomné, že p.P.Hladík odstoupil z pozice trenéra 

družstev v Novém Veselí, další problém ve vztahu k RHC Havlíčkův Brod by neměl 

existovat. M.Barda znovu prověří hypotetické konflikty ve financování ze strany 

Sokola vs. ČUS 

h) M.Bartoň informoval o finalizaci harmonogramu projektů mládeže. Aktuální uzávěrka 

přihlášek do žákovské ligy neavizuje žádný rozsáhlejší úbytek družstev v souvislosti 

s rozhodnutím o omezení startů během 48 hodin. 

i) M.Barda připomněl téma podpory malých oddílů; do příštího jednání připraví úvodní 

materiál pro systémové uchopení věci ze strany orgánů ČSH. 
 

 
 

 

Příští 
jednání 

Termín nebyl stanoven 

 

 

Zapsal J.Konečný 

Schválil  

Datum 2.11.2015 

 


